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Hej Per. 

  Jeg har erfaret at Metrolinjen i frihavnen, ikke kommer ud til krydstogt terminalerne. Hvilket jeg finder 

er en meget dårlig, og forkert beslutning. 

  Da jeg har arbejdet, en del år der ude, og har hørt fra mange torister, og andre ansatte . At der var 

en elendig, transport derud. Fler af krydstogt selskaberne , vil heller ligge på Langelinje, da det 

nedsetter antallet af bus kørsler betydeligt.   

  Her kan jeg tilføje at, når der er flest skibi i frihavnen, taler vi om 300 til 500. busser frem og tilbage. 

Hvilket i sagens natur ikker er godt for miljøet. Dertil kommer et stort antal taxaer. Jeg ved godt at 

metroen ikke kan bære 8-10000 gæster, men de vil formodentlig ikke alle køre i metro. 

  Metro selskabet, har brugt som argument at, at er ikke er kunder nok om vinteren. Vrøvl. 

Terminalerne bliver udlejet, til sportslig, og andre formål, hele vinter halvåret. Og hvad med UNICEF, 

og andre kommende virksomheder. 

  Måske ville det være en god ide, hvis i politikker sadlet om i denne sag. Og gøre noget for vores 

torister, som de vil få stor gavn og glæde af.  

  Håber i vil gøre brug af denne mulighed. 

m.v.h. Brian. 
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